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PROTOKÓŁ Nr 65 /2010 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 23 marca  2010 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli : 
 
a/  czterech członków Komisji Kultury i Oświaty / nie obecny – M. Mnich / 
b/ Wioletta Masłyk – Dyrektor GOK 
c/ Lidia Chrystofiak – Główna Księgowa GOK 
d/ Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy 
e/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
 
   
 
Porządek obrad : 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy, 
4. Sprawy bieżące. 
 
Ad 1- 2 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad 3 
a) 
 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej za 2009 rok. 
  

Sprawozdanie z działalności GOK w 2009 roku przedstawiła Lidia Chrystofiak 
– Główna Księgowa GOK. 
Gminny Ośrodek Kultury na działalność w 2009 roku otrzymał 518.430 zł.  dotacji 
(sprawozdanie  
w załączeniu) i zmieścił się w planie. Dodatkowo wypracowano zysk w kwocie 
35.363,18 zł. Z wypracowanego zysku zakupiono komputer i drukarkę a pozostałą 
kwotę przekazano na budowę sceny. Główna Księgowa zwróciła uwagę na wysokie 
koszty zużycia energii elektrycznej w 2010 roku, dotyczy to placówek w Łabiszewie  
i Dobieszewie, w których zamontowane jest ogrzewanie elektryczne oraz w 
Motarzynie, gdzie świetlica przyłączona jest do wspólnego ogrzewania ze szkołą, w 
której funkcjonuje kotłownia olejowa. Członkowie komisji zastanawiali się nad 
celowością przeniesienia tej świetlicy wiejskiej z obiektu remizy strażackiej, gdzie 
świetlica była ogrzewana drewnem do szkoły, co spowodowało wzrost kosztów 
ogrzewania. 
Główna Księgowa poinformowała także, że do GOK zatrudniono nową osobę, która 
docelowo miała przejąć księgowość, kadry oraz pomoc w pisaniu programów w 
Gminie. Ta osoba nie ma kwalifikacji do prowadzenia księgowości. 
Pani Dyrektor poinformowała, że od maja odchodzi jedna z pracownic GOK – Pani 
Czarnecka. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
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Wójt Gminy poinformował komisję, że ma propozycję jak zmodernizować system 
grzewczy. Ponadto poinformował, że Sanepid wymusza na Szkole Podstawowej w 
Dębnicy Kaszubskiej wymianę płyty boiska.  
 
b) 
 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetowych na 2010 rok. 
 
 Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. Poinformował, że Gmina 
otrzymała 232 tys. mnie4j subwencji oświatowej. W związku z powyższym podjęto 
decyzje o zdjęciu z planu inwestycji na 2010 rok i przeniesieniu na 2011 rok 
następujących zadań:  

- budowa łącznika w Szkole Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej 
- budowa boiska s[portowego przy Szkole Podstawowej w Gogolewie 
- budowa przydomowej oczyszczalni ścieków w Gogolewie. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Karaś kategorycznie sprzeciwiła się wykreśleniu  
z zadań zaplanowanych do realizacji w 2010 roku i przeniesienia na 2011 
zabezpieczonych środków na rozpoczęcie budowy łącznika przy Szkole 
Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej. 
Radna Irena Tkaczyszyn również stwierdziła, że budowa przydomowej oczyszczalnia 
w Maleńcu jest niezbędna i nie można realizacji tego zadania odkładać  
w nieskończoność. Uważa także, że zdjęcie budowy boiska przy Szkole w Gogolewie 
jest także niewłaściwą decyzją, gdyż to boisko jest tam niezbędne z uwagi na brak 
sali gimnastycznej. 
Członkowie komisji indywidualnie podejmą decyzje o przyjęciu lub nie przyjęciu 
uchwały na sesji Rady Gminy.   

 
Na tym protokoł zakończono. 
 
Protokołowała: I. Tkaczyszyn                                                                        Przewodnicząca 
                                                                                                              Komisji Kultury i O światy 
 
                                                                                                                        / -/Jadwiga Karaś   

 


